



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS Date: 21-11-2023 01:39:15 PM Subject: moving our offices</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاجواخ الاردنية التاريخ: 21-11-2023 01:39:15 PM الموضوع: انتقال مكاتب الشركة</p>
<p>We would like to inform you that we moving our offices from previous headquarters located in awajan -rusaifah to new offices located in jawharat alshmeisani building - second floor building number 18 allal alfasi street shmeisandi - amman contact nombes for the jordan worsted mills co ltd Tel 06/5655927 06/5654193 Fax number 06/5695567 Email info@jordanworsted.com contact numbers for jordan fibric and worsted manufacturing co plc Tel 06/5673430 Fax 06/5695567 Emai info@worstedfabric.com</p>	<p>نود اعلامكم عن انتقال مكاتب شركتنا (شركة مصانع الاجواخ الاردنية المساهمة المحدودة) وشركتها التابعة (شركة تصنيع الاقمشة والاجواخ الاردنية المساهمة الخاصة) من مقرهما السابق الكائن في عوجان - الرصيفه الى مكاتبهما الجديدة الكائنة في عمارة جومرة الشميساني-الطابق الثاني - بناية رقم 18 شارع علال الفاسي / الشميساني -عمان . وارقام الاتصال لشركة مصانع الاجواخ الاردنية المساهمة المحدودة :- هاتف : 5655927/06 و 5654193/06 فاكس : 5695567/06 بريد الكتروني : info@jordanworsted.com وارقام شركة تصنيع الاقمشة والاجواخ الاردنية المساهمة الخاصة هاتف : 5673430/06 فاكس : 5695567/06 بريد الكتروني : info@worstedfabric.com</p>
<p>21-11-2023</p>	<p>21-11-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Suleiman Al Bawwab</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab</p>